
FAU-møte - skoleåret 2022/2023
Tid: Torsdag 12. januar 2023 kl. 18:00 - 20:00
Sted: Skjold skole - personalrommet

Tilstede:
1a: Andreas Sælen
1b: Jørn Håkon Brøste (vara)
2a: Sindre Fjelstad Bjørke
2b: Karl Trygve Druckrey-Fiskaaen
3b: Vilde Østerbøe Gustavsen (referent)
4a: Ingrid Merete Hjelle (leder)
4b: Jens Petter Jæger
7a: Tina Todnem
7b: Ove Hanstvedt

Ikke tilstede:
3a: Annelin Skjei
5a: Tariq Alhadi
5b: Jan Frode Stuldalen
6a: Marianne Høgetveit Myhren
6b: Rune Blankholm

I rekkefølge fra dagsorden:
Sak 35-22/23 Godkjenning av innkalling og dagsorden, vedtak: godkjent.

Sak 36-22/23 Godkjenning av Møtereferat FAU 221208.docx, vedtak: godkjent.

Sak 37-22/23 Felles utarbeidelse av innspill skisseutkast uteareal Skjold skole
● FAU har gjennpmgått tilbakemeldinger fra elevrådet og en mor.
● Diskusjon og innspill diskutert.
● Felles utarbeidelse av innspill:

-Beholde ballbingen på fremsiden, bordtennisbord, og drikkefontene.
-Vi ønsker mer vegetasjon på fremsiden og gjerne bærbusker.
-Vi ønsker at fotballbanen (7) blir delt slik at det også blir en håndballbane.
-Sandkasse på fremsiden i tillegg til (16).
-Vi mener at det som kan bevares, og fungerer, bør bestå.
-Ta vekk mest mulig asfalt.
-Skal det såes på nytt er det fint om det benyttes ulike vekster og blomster.

Sak 38-22/23 Arbeide i arbeidsgruppene, Innspill som er kommet inn:
1. Vedtekter: diskusjon rundt tema. Forslag om at alle foresatte blir invitert til å si sin

mening , via sin FAUrepresentant, om vedtektsendringene og at en avgjørelse blir tatt
på neste møte. Forslag godkjent.
Innspill og høringsfrist til 1.feb.



2. Innspill om årshjul- nye FAUrepresentanter skal innkalles på siste møte før
sommerferien. Det er spesielt med tanke på kunnskapsoverføring og tiltak på høsten
som feks. Natteravn. Siste møte før ferien vil være en oppsummering av året og
evaluering av FAUgruppen. Forslag godkjent.

3. Eier av Google disc er Marianne Høgetveit Myhren og hun vil ut av det.
Forslag: Lage egen google disc og laste ned og laste opp. Andreas ordner. Vi har en
epost som Tina disponerer: SkjoldskoleFAU@gmail.com
Denne skal FAU benytte.

Sak 39-22/23 Eventuelt
● Diskusjon rundt lavt oppmøte og engasjement. Forslag: invitere klassekontaktene

med på FAUmøte pr. høst og vår. For å avklare forventninger og dele informasjon om
aktiviteter i klassene.

● Trafikksituasjonen: Elevrådet vil informere alle elever om «hjertesonen» og
foresattes parkeringsmuligheter i tilknytning til levering og henting på skolen.

Note til neste møte: Det reageres på at elevene ser på NRK super og lignende i matpausen.
Her mener FAU at det er for lite informasjon ut til foreldrene om slike valg og vi tar det opp
på neste møte.

Neste møte er torsdag 16. februar kl.18:00.
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